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When his friend's death is ruled a suicide, Kevin Connor-a hustler by trade, sleuth by
default-sets out to prove a case of murder. It doesn't help matters that the victim's
grown children, who disapproved of their father's gay lifestyle, are only concerned
about their inheritance. But they are not Kevin's only problem. His high-strung mother
has moved in with him-and she knows nothing about his questionable . . . job.Scott
Sherman has written for "Newsweek," "Genre," "Instinct," and "The Washington Blade."
He is the host of the number-one rated "The Digital Photography Show" on The
Podcast Network.
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评论

You want escort services? Use this book as menu!
对每一个角色的发色肤色相貌身材都有标准化描述，人物个性跟卡片一样薄。高级应召
男+直男警察的搭配貌似很带感，但是，等等，男猪你为啥要做应召原来你家是开美容
院的爸妈对你性向毫不反对，所以那些所谓的做义工做应召求人生意义其实就是想get
laid & get paid嘛？就这样还各种圣母各种爱哭，妈蛋，负分！滚粗！

-----------------------------
真是坑爹呀，就这书还得了Lambda的奖！看来这奖也没啥参考价值。好吧，我要求高
了，幽默还是有点儿的，但是作为侦探小说，案情真是一般呀，看个开头就猜出来就知
道凶手了。然后就是人物设定，反正gay的money
boy都有天使一般的心，纯洁的不行，反正你那结了婚的前男友最后会悟出来你才是一
生真爱，说弯就弯，说直就直，有病是吧。反正就是Gay的生活就是fabulous，straight
的生活就是boring，Everyone was/is/wants to be gay，really? Get a life please!
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书评
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